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cyklu
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Bylo nevyhnutelné, že Greta Thungerg bude muset začít tweetovat o ohromné ledovcové desce o
rozměrech skoro jako jeden ze španělských Baleárských ostrovů Mallorka ve Středozemním moři,
která se odlomila od arktického ledovcového šelfu, jak to tento týden zachytily satelity.

 

Jediným důvodem, proč by se Thunberg měla zabývat takovým tématem, je to, že onen ledovec ve
tvaru prstu má přibližně 1 668 čtverečních mil (4291 km2) a byl prohlášen za největší ledovec světa.
To jí umožnilo, aby vystupňoval svůj boj proti klimatické změně a dotlačilo ji to k Twitteru, aby
protlačovala politiky akcí, k nimž je nutno okamžitě přistoupit.

Ledovec pod jménem A-76 se tento týden podle Evropské kosmické agentury odlomil od ledovcového
šelfu Ronne do Weddellova moře.

Avšak glaciolog z British Antarctic Survey Alex Brisbourne, kterého cituje New Scientist, říká, že
plocha, kde se A-76 odlomí od antarktického ledovcového šelfu Ronne, „není oblastí, kde by kvůli
globálnímu oteplování probíhaly významné změny. Hlavní poselství spočívá v tom, že toto je součást
přírodního cyklu.“

Jů, Thunberg… Takže věda prý říká, že to je klimatická změna a že v tom nemůže být chyba??

Zde je porovnání A-76 s Mallorkou.
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Co se týče trajektorie, nikdo neříká, kam by A-76 mohl směřovat. Loni jsme uváděli, že A-68
směřoval k ostrovu Jižní Georgie, ale nakonec se rozpadl.

„Je dost veliký, aby ovlivnil oceán a salinitu oceánu. Podle toho, kudy popluje, by mohl být stejně
významný jako A-68a,“ říká Brisbourne.

Takže i příznivci Thunberg ji označují za dezinformátorku:

„Ohromně si tě vážím, @GretaThunberg, a toho, co děláš, ale občas riskuješ, že sama sebe i to
poselství, které hlásíš, zpochybníš, když budeš poskytovat nesprávné informace. Jak už citoval Tim a
jak bylo hlášeno, to podle vědců nemá s klimatickou změnou nic společného,“ napsal jeden uživatel
Twitteru.
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